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Interoelacia

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka, zwracam siq z procbq o przeanalizowanie moiliwoici
montazu nowej, atrakcyjnej architektonicznie wiaty przystankowej na pl. Wolno(ci. W zgodnej opinii

os6b, kt6re zwr6cily siq z proSbq o interwencje w 6cistym centrum miasta, powinna byi uiyta mala

architektura zdobiEca miasto. Znajdujqce siq tam obecnie wiaty przystankowe od wielu lat nie byly
wymieniane iz calq pewnoScia nie poprawiaja estetyki naszego miasta.


